
 
 

 

 

zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom, konaného dňa 

03.10. 2012 na obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka obce, poslanci, 

zapisovateľka (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 17:00 hod.  

 

 

Bod č. 1 - Otvorenie 

 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ing. Viliam 

Mrázik. Privítal prítomných poslancov. 

     Na zasadnutí bolo prítomných 7 poslancov. Ing. Peter Kolenčík a pán Štefan Smrekovský 

sa ospravedlnili. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ:              

 

1.  Otvorenie 

2.  Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.  Kontrola plnenia úloh 

4.  Vyhodnotenie rekonštrukcie materskej školy – prestavba, prístavba a nadstavba 

5.  Žiadosť  o  dotáciu  Základnej školy – rekonštrukcia  šatní a  kuchyne  materskej   

 školy 

6.  Čerpanie  rezervného fondu – kapitálové  výdavky, športové  ihrisko a bikrosová trať 

       v lokalite Rybník 

7.  Rôzne 

8.  Diskusia 

9.  Uznesenie 

10.  Záver  

 

 

Starosta dal hlasovať za navrhnutý program  OZ a všetci poslanci boli za.  

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 

 

     Starosta navrhol za overovateľov zápisnice Pavla Holešu a Mgr. Magdalénu Šeligovú,                

za zapisovateľku navrhol pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú. 

     Ďalej určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú  a Mgr. Annu Ponechalovú 

a za návrh dal hlasovať.  

Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh.                                                                                                                                                
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Bod č. 3 – Kontrola plnenia úloh 

Prednostka obecného úradu zhodnotila úlohy OZ: 

 

5/8 – komisii pre školstvo vypracovať Všeobecne záväzné nariadenie obce o výške príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školstve a školských zariadeniach. 

Mgr. Šeligová vypracovala VZN, ktoré už bolo aj schválené. 

 

                                                                                                                               Úloha splnená.                                                                                                           

5/9 –  poriadkovej komisii preveriť sťažnosť p. Jarmily Talapkovej. 

Ing. Mintál povedal, že s členmi komisie navštívil p. Talapkovú, upozornil ju, aby ďalej 

nespaľovala a neznečisťovala životné prostredie. 

 

                                                                                                                               Úloha splnená.                                                                                                                                                             
                                                                                                                                   

5/1 – doporučenie starostovi obce, aby preveril pozemky v areáli bývalého družstva, ktoré sú 

predmetom žiadosti o odkúpenie. V prípade, ak by obec mala tieto pozemky na LV rokovať 

o cene, preveriť vplyv prevádzok na kvalitu bývania v okolitých domoch.  

Starosta odpovedal, že záležitosť preveroval a stretol sa aj so susedmi týchto pozemkov a 

neodporúča tieto pozemky momentálne odpredávať. 

 

Bod č. 4 – Vyhodnotenie rekonštrukcie materskej školy – prestavba, prístavba a nadstavba 

 

 

     Starosta povedal, že projekt materskej školy sa nám podarilo úspešne ukončiť a dňa 03.09. 

2012, keď začal školský rok, bola materská škola pripravená na otvorenie. 

V zrekonštruovanej materskej škole je 6 tried a výdajňa stravy. Rozšírením materskej školy 

sme vytvorili 7 nových pracovných miest a prijali sme všetky deti, ktoré spĺňali kritéria. 

Preinvestovali sme 622 599,00 €, projektované náklady boli 1 290 000,00 €. Z vlastných 

zdrojov nás investícia stála 487 248,00 €, zvyšné finančné prostriedky sme dostali z rôznych 

dotácií. 

Výdajňa stravy je len dočasná, obec musí vybudovať kuchyňu, ktorá by slúžila pre materskú 

školu aj obe školy. 

     Starosta poďakoval všetkým dodávateľom a dobrovoľníkom, ktorí sa podieľali                      

na rekonštrukcii materskej školy.  

     Ďalej poslanci poďakovali starostovi obce za novú materskú školu, ktorú obec 

potrebovala, aby mohla prijať všetky deti. 

      

 

  

Bod č. 5 – Žiadosť  o  dotáciu  Základnej školy – rekonštrukcia  šatní a  kuchyne  materskej  

školy 

  

     Starosta hovoril, že pani riaditeľka Mgr. Marfiaková žiada o navýšenie dotácie na mzdové 

náklady, na vybavenie kuchyne materskej školy podľa projektu, na rekonštrukciu šatní a        

na rekonštrukciu schodov v základnej škole. Celková dotácia by bola 13 935,82 €. 

     Starosta dal hlasovať za navýšenie dotácie a všetci poslanci boli za.      
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Bod č. 6 – Čerpanie  rezervného fondu – kapitálové  výdavky, športové  ihrisko a bikrosová 

trať v lokalite Rybník 

 

 

     Starosta hovoril o Rozpočtovom opatrení č. 5/2012. Ide o prevod finančných prostriedkov 

z rezervného fondu na kapitálové výdavky, ktoré sa použijú na materskú školu, športové 

ihrisko, bikrosovú trať v lokalite Rybník a obecnú budovu s detským ihriskom, na ktorú už 

budeme mať stavebné rozhodnutie. 

     Starosta dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 5/2012 a všetci poslanci boli za. 

     

 

Bod č. 7 – Rôzne  

 

 

Plán obecných zastupiteľstiev – starosta povedal termíny OZ do konca tohto roka: 21.11. 

2012, 12.12. 2012. 

 

Príprava rozpočtu na rok 2013 – starosta vyzval poslancov, aby rozmýšľali nad rozpočtom 

na rok 2013 a priniesli návrhy a podnety na nový rozpočet. Pripomenul poslancom aktivity, 

ktoré sú rozbehnuté a s ktorými majú v rozpočte rátať. 

 

Domov pokoja Žofie Bosniakovej – pani prednostka informovala poslancov, že 30.08. 2012 

prebehla registrácia na Domov pokoja a zároveň sme podali aj žiadosť o finančný príspevok. 

Pre veľký záujem od strany občanov pripravujeme v mesiaci november deň otvorených dverí. 

Bolo vypísané výberové konanie na štyri pracovné miesta a postupne sa Domov pokoja 

zariaďuje, aby sa 02.01. 2013 mohol otvoriť pre klientov. 

 

Žiadosť o zhotovenie verejného osvetlenia – obyvatelia bytoviek Na prosnisku zaslali 

žiadosť o zhotovenie verejného osvetlenia, aby sa okolie bytoviek stalo bezpečnejšie, keďže 

sa tam pohybuje diviačia zver. 

Starosta povedal, že túto žiadosť nespochybňuje a obec má vypracovaný a podaný projekt                    

na rekonštrukciu verejného osvetlenia celej obce, ale zatiaľ čakáme na vyjadrenie, či tieto 

financie dostaneme alebo nie. Bolo by neefektívne, aby sme použili finančné prostriedky 

z rozpočtu obce, keď môžeme použiť prostriedky z fondov. Ale keďže tento projekt bol 

podaný ešte v roku 2010 a stále nemáme žiadne vyjadrenie, treba túto situáciu asi riešiť inak. 

Vyzval poslancov, aby určili nejaký konečný dátum, do ktorého budeme čakať na prostriedky 

z fondov alebo zhotovíme verejné osvetlenie z rozpočtu obce. 

Ing. Mintál povedal, že obyvatelia bytoviek majú domových dôverníkov, ktorí budú mať       

za úlohu prejednať s nájomníkmi, či budú ochotní pomôcť pri zhotovení verejného osvetlenia, 

čiže stavebné práce by sa vykonávali svojpomocne. Obec by zabezpečila materiál a nájomníci 

by organizovali brigády, takto by práce vyšli určite o polovicu lacnejšie a hotové by boli        

za mesiac. A keď nie, tak budeme čakať na prostriedky z fondov, čo je veľmi zdĺhavé. 

S týmto návrhom súhlasili aj ostatní poslanci. 

Zástupcovia obyvateľov bytoviek, ktorí boli prítomní na zasadnutí OZ, súhlasili s návrhom 

budovania osvetlenia svojpomocne a sľúbili, že do troch dní donesú vyjadrenie od všetkých 

obyvateľov, či s takýmto postupom súhlasia alebo nie.  

 

Úprava VZN o otváracích hodinách v pohostinských zariadeniach – VZN č.1/2008 

o usmerňovaní ekonomickej činnosti a podmienkach podnikania v obci  je potrebné 
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aktualizovať. Túto úlohu dal starosta poriadkovej komisii, ktorá bude v ďalších prípadoch 

schvaľovať otváracie hodiny. 

Potom dal starosta slovo aj občanom, ktorí sa opäť prišli sťažovať na prevádzku Flamengo 

bar, v ktorej sa nedodržujú prevádzkové hodiny a stále sa porušuje nočný kľud. Otváracie 

hodiny prevádzky Flamengo bar sú do 22.00 hodiny a bar býva cez víkendy otvorený           

do ranných hodín. 

Starosta informoval občanov o postupe pri riešení situácie a sťažností na prevádzku Flamengo 

bar. Zdôraznil, že obec situáciu rieši a postupuje v súlade so zákonom. 

 

Sochárske sympózium – pani prednostka informovala poslancov OZ o rezbárskom 

sympóziu, ktoré bolo pri príležitosti otvorenia materskej školy. Traja rezbári vytvorili sochy 

s rozprávkovou tematikou, ktoré budú postavené v areáli materskej školy. Ďalej hovorila, že 

podobnú akciu by obec chcela zorganizovať i budúci rok. 

 

Projekt ulica Do ulice – starosta informoval, že bol dokončený projekt ulice Do ulice,          

na ktorý sme získali finančné prostriedky z Poľnohospodárskej platobnej agentúry                

cez Miestnu akčnú skupinu. Minulý rok sa na ulicu položila dažďová a splašková kanalizácia, 

tento rok sa obyvatelia ulice  na kanalizáciu pripojili a v septembri sa urobil asfaltový 

koberec. 

 

Zabezpečenie volieb prísediacich na súde – obec dostala žiadosť z Okresného súdu 

o zabezpečenie volieb prísediacich na súde, keďže treba zvýšiť počet prísediacich, nakoľko 

narastá počet trestných vecí. Prísediacich volia poslanci OZ z kandidátov z radov občanov. 

Na tento post bola navrhnutá pani Justína Kozánková, ktorá s kandidatúrou súhlasila.  

Starosta dal hlasovať a šesť poslancov bolo za, Ing. Tibor Mintál sa zdržal. 

 

Pán Ľubomír Babjak – sťažnosť na skládku stavebného materiálu a tiež sťažnosť                

na parkovanie áut na parcelách, ktoré pán Babjak upravil a od roku 1995 sa o ne stará. Ide        

o parcely bývalého „Kaduba“. Sťažnosť píše hlavne na pána Micheľa. 

Starosta hovoril, že po osobnej návšteve pána Babjaka na obecnom úrade, riešil záležitosť 

osobne s pánom Micheľom. Upozornil ho, aby pri manipulácii so stavebným materiálom 

nepoškodil fasádu pána Babjaka a v krátkom čase stavebný materiál odtiaľ zobral. 

 

Druhý list od pána Babjaka bola žiadosť o poskytnutie informácií, v akom stave sa nachádza 

vysporiadanie zámeny pozemku parc. č. 428/3 za parc. č. 3185/1, resp. za parc. č. 3217/1 

nakoľko sa na parc. č. 428/3 nachádzajú stavby plynu a kanalizácie, ktoré rodina Babjaková 

dovolila budovať cez ich pozemok s prísľubom zámeny pozemkov, ktorá sa dodnes 

neuskutočnila. Táto zámena trvá už 14 rokov a nič sa nerieši. Ak obec nemá záujem pozemok 

zameniť, pán Babjak žiada dať pozemok do pôvodného stavu, a to tým, že sa preloží plyn 

a kanalizácia. Zámennú zmluvu, ktorá bola v minulosti spísaná, pán Babjak nepodpísal, 

pretože boli na nej zle uvedené m². Namiesto 42 m² išlo o 80 m². Ak sa vec nebude riešiť, pán 

Babjak bude nútený obrátiť sa na súd.  

Starosta povedal, že obec pánu Babjakovi adresovala list, v ktorom rodinu informovala aké 

siete im idú cez pozemok a upozornila ich, že na tieto siete sú napojení aj oni a využívajú ich. 

Ďalej starosta hovoril, že po premeraní pozemkov mala naozaj pravdu rodina Babjaková 

a pozemok má 80 m², ktoré im patria. Pán Babjak si pozemok ohradil betónovými panelmi, 

čo je  veľmi nebezpečné, hlavne po tme. 

 

Ďalší list od pána Babjaka bolo pripomienkovanie asfaltovej komunikácie, pretože ulica sa 

podľa pána Babjaka neustále dvíha. Rodina Babjaková má obavu z toho, že voda z ulice pôjde 
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do ich garáže. Pán Babjak prosí poslancov OZ, aby sa prišli pozrieť na ulicu k jeho domu 

a zhodnotili danú situáciu.  

Starosta hovoril, že ulica sa určite neustále nedvíha, keďže táto ulica nebola asfaltovaná veľmi 

dlho a všetci, vrátane pána Babjaka túto ulicu potrebovali zaasfaltovať. Výška ulice sa zdvihla 

o 5 až 7 cm. Ďalej starosta poprosil poslancov, aby sa na túto ulicu predsa šli pozrieť, hlavne 

dopravná a stavebná komisia. 

 

Sťažnosť pani Anny Lysekovej – pani Lyseková sa sťažuje na svoju dcéru Gabrielu 

Beháňovú pre zlé nažívanie v rodine. Tvrdí, že dcéra ju bije, nadáva jej a vyhadzuje z domu. 

Pani Lyseková žiada o zrušenie trvalého pobytu pre dcéru a jej manžela. 

Starosta informoval poslancov, že osobne sa stretol aj s pani Lysekovou, aj s jej dcérou a je 

pravda, že nemajú dobrý vzťah a majú medzi sebou nezhody. Taktiež podotkol, že obec 

nemôže nič spraviť so zrušením trvalého pobytu, keďže dom nie je majetkovoprávne 

vysporiadaný, čiže nie je na liste vlastníctva. 

 

Žiadosť pani Miriam Šeligovej – pani Šeligová žiada o sociálnu výpomoc pre dcéru Lujzu. 

Ide o úhradu nákladov spojených s asistenciou učiteľa, keďže od septembra 2012 navštevuje 

základnú školu Žofie Bosniakovej v Tepličke nad Váhom. Nakoľko Ministerstvo školstva 

poskytuje finančné prostriedky na kalendárny rok, finančné prostriedky na asistenta učiteľa 

budú škole pridelené až od januára 2013. Teda september až december 2012 nemá škola 

pokryté finančné náklady na asistenta učiteľa, ktoré sú po predbežnom prepočítaní 2 800,00 €. 

Keďže škola nedokáže spomínanú čiastku vykryť sama a požiadala o pomoc aj rodinu Lujzy. 

Rodina nie je schopná pokryť túto čiastku, keďže majú ďalšie nezaopatrené deti. 

Mgr. Ponechalová povedala, že škola prijala pani učiteľku ako asistentku k Lujze a dúfa, že 

Ministerstvo školstva schváli finančné prostriedky od roka 2013. 

Pán Holeša podotkol, že by bolo dobré, aby žiadosť podala škola a nie rodina a doložila aj 

presný výpočet finančných prostriedkov.  

OZ sa dohodlo, že výpočet finančných prostriedkov škola doloží a tieto prostriedky budú 

zaslané na účet školy. 

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Pribinova ulica – starosta informoval poslancov o územnom pláne  na Pribinovu ulicu a dal 

hlasovať za splnomocnenie ohľadom ďalšieho riešenia ulice – rokovanie s vlastníkmi 

pozemkov. Všetci poslanci boli za. 

 

Žiadosť obecného futbalového klubu – futbalový klub žiada o dofinancovanie rozpočtu 

futbalového klubu z dôvodu zaradenia mládežníckych mužstiev do vyšších súťaží zriadených 

stredoslovenským futbalovým zväzom. Žiadajú o doplatok vo výške 5000,00 €.  

Starosta dal hlasovať a všetci poslanci boli za. 

  

 

 

 Bod č. 8 – Diskusia 

 

 

Ing. Majerčík – spýtal sa na pani zubárku, ktorá má zmluvu iba s poisťovňou Union, či by sa 

nedalo, aby uzatvorila zmluvu aj s inými poisťovňami. 

 

Pán Holeša – chcel vedieť, či ihrisko v lokalite Rybník bude prístupné pre všetkých občanov 

a starosta mu odpovedal, že áno. 
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Potom podotkol, že nesvieti chladiarenský box v dome smútku. 

Ďalšiu pripomienku mal k bezpečnosti v obci a k zavedeniu kamerového systému. 

 

Ing. Zvarík – spýtal sa, či je možné zaviesť v škole bezlepkovú stravu. Mgr. Ponechalová 

povedala, že na toto sú veľmi prísne pravidlá a len jedna škola v Žiline varí túto bezlepkovú 

stravu a rozvážajú ju po školách. 

 

Ing. Mintál – povedal, že je čím skôr potrebné zaviesť do obce kamerový systém, dajú sa naň 

dostať finančné prostriedky zo štátu. 

Ďalej upozornil, že by bolo dobré vybudovať verejné WC, či už pre turistov alebo                

pre občanov, keď sú verejné podujatia a zábavy na Námestí sv. Floriána. Nie je postačujúce 

jedno WC, ktoré je v krčme. 

Potom povedal, že by sa malo uvažovať o výstavbe hasičskej zbrojnice, kvôli bezpečnosti 

občanov a hľadať vhodný priestor. 

 

Mgr. Ponechalová – mala pripomienku ku vykurovacej sezóne a požiadala o vyhlásenie 

relácie v rozhlase. 

 

Ing. Milová – predložila plán práce hlavného kontrolóra na II. polrok 2012: 

 

1. Kontrola zákonnosti, efektívnosti a účelnosti hospodárenia s financiami podľa rozpočtu 

obce priebežne v II. polroku – finančná učtáreň, mzdová učtáreň a pokladňa. 

 

2. Kontrola zameraná na plnenie ustanovení zákona  152/1998 Z.z. o sťažnostiach – 

podávanie, prijímanie sťažností, evidencia a vybavovanie sťažností. 

 

Starosta navrhol pani kontrolórke obce, aby si do plánu práce zaradila kontrolu termínov 

vybavovania žiadostí na stavebnom úrade. 

Pani kontrolórka si úlohu do plánu práce zaradila a potom dal starosta za doplnený plán práce 

hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Pán Užák – spýtal sa, či je povolený nejaký termín na spaľovanie trávnatých porastov a koho 

má volať, keď pália susedia trávu. Poslanci mu odpovedali, že termín nie je žiadny, porasty sa 

spaľovať nesmú. Volať má policajtov. 

Ďalej sa spýtal na merače tepla v bytových domoch Na prosnisku, keďže minulý rok sa o tom 

hovorilo. 

Ing. Zvarík hovoril, že merače tepla je dobrá vec a veľa bytov ich má. Tiež treba brať ohľad 

na rohové byty, ktoré musia mať iný koeficient ako ostatné.  

 

Pán Hodoň – poprosil o ďalšiu hlinu k bytovým domom Na prosnisku, keďže dovezenej 

hliny je málo. Starosta odpovedal, že sa pôjde k bytovkám pozrieť a dá hlinu doviesť. 

 

Pán Imre – spýtal sa, či by sa v obci nedal umiestniť bankomat. Starosta odpovedal, že 

žiadosti do všetkých bánk sme zaslali a každá banka odpovedala negatívne. Naša obec je 

blízko mesta a je to pre nich nevýhodné.  
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Bod č. 9 – Uznesenie  

 

U Z N E S E N I E  č. 7/2012 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  

zo dňa 03.10. 2012 

 

 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie 

2.  Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3.  Kontrola plnenia úloh 

4.  Vyhodnotenie rekonštrukcie materskej školy – prestavba, prístavba a nadstavba 

5.  Žiadosť  o  dotáciu  Základnej školy – rekonštrukcia  šatní a  kuchyne  materskej   

 školy 

6.  Čerpanie  rezervného fondu – kapitálové  výdavky, športové  ihrisko a bikrosová trať 

       v lokalite Rybník 

7.  Rôzne 

8.  Diskusia 

9.  Uznesenie 

10.  Záver  

 

Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Berie na vedomie     

 

7/57 –  Informáciu o prítomnosti 7  poslancov z celkového počtu 9 poslancov a konštatovanie,     

            že  obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

7/58 –  Vyhodnotenie rekonštrukcie materskej školy – prestavba, prístavba a nadstavba. 

7/59 –  Plán obecných zastupiteľstiev. 

7/60 –  Prípravu rozpočtu na rok 2013. 

7/61 –  Informáciu o prácach vykonávaných na cintoríne. 

7/62 –  Informáciu o prípravách na otvorenie Domova pokoja Žofie Bosniakovej. 

7/63 –  Informáciu o žiadosti   občanov  o vybudovanie   verejného   osvetlenia   pri   nových  

            bytovkách Na prosnisku. 

7/64 –  Informáciu o príprave  VZN  o  otváracích  hodinách  pohostinských  zariadení v obci. 

7/65 –  Pripomienky občanov ohľadne Flamenga baru. 

7/66 –  Informáciu o sochárskom sympóziu v areáli škôl. 

7/67 –  Informáciu o ukončení projektu v ulici Do ulice. 

7/68 –  Informáciu o zabezpečení volieb prísediacich okresného súdu. 

7/69 –  Informáciu o listoch p. Babjaka  – odstránenie  skládky  stavebného  odpadu,  žiadosť     

            o  informáciu  o  stave  v  zámene  pozemkov,  pripomienkovanie   asfaltovania  ulice  

            Do ulice. 

7/70 –  Informáciu o sťažnosti  pri  spolunažívaní  p. Anny  Lysekovej  s   dcérou   Gabrielou     

            Beháňovou. 
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7/71 –  Žiadosť o sociálnu  výpomoc  p. Miriam  Šeligovej – asistencia  v  základnej  škole. 

7/72 –  Pripomienku Ing. Majerčíka. 

7/73 –  Pripomienky p. Holešu. 

7/74 –  Pripomienku Ing. Zvaríka. 

7/75 –  Pripomienky Ing. Mintála. 

7/76 –  Pripomienku Mgr. Ponechalovej. 

7/77 –  Pripomienky p. Machovičovej. 

7/78 –  Pripomienky p. Užáka. 

7/79 –  Pripomienky p. Hodoňa. 

7/80 –  Pripomienku p. Imreho. 

 

 

 B .  Schvaľuje 
 

7/64 – program OZ. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za 7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

            

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

7/65 – návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Mgr. Anna Ponechalová. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

           

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

7/66 – overovateľov zápisnice v zložení: Mgr. Magdaléna Šeligová a pán Pavol Holeša .                   

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za     7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková, , Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

              

proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

7/67 – zapisovateľku Janu Lazarovú. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za 7:  Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

            

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     
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7/68 – dotáciu   pre   Základnú   školu – rekonštrukcia   šatní  a   kuchyne   materskej   školy –             

           vo výške 13 935,82 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za     7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

              

proti     0         

zdržal sa hlasovania  0  

 

7/69 – rozpočtové opatrenie číslo 5/2012. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za     7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

                

proti     0         

zdržal sa hlasovania  0  

 

7/70 –  pani Justínu Kozánkovú za prísediacu Okresného súdu  Žilina. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za     6: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík,  Mgr. Anna 

Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                             

    

proti     0         

zdržal sa hlasovania  1 - Ing. Tibor Mintál  

  

7/71 – sociálnu  výpomoc  pre  rodinu   Šeligovú  na  asistenta  učiteľa  pri návšteve základnej  

           školy. 

  

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za     7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

               

proti     0         

zdržal sa hlasovania  0  

 

7/72 – rokovanie starostu obce s vlastníkmi pozemkov na Pribinovej ulici. 

  

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za     7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

               

proti     0         

zdržal sa hlasovania  0  
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7/73 – plán  práce  hlavného  kontrolóra  obce  po  doplnení  o kontrolu dodržiavania termínov  

           podaných žiadostí na stavebnom úrade. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za     7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál, Mgr. Anna Ponechalová, Mgr. Magdaléna Šeligová, Ing. Anton Zvarík                                 

               

proti     0         

zdržal sa hlasovania  0  

 

7/74 – dofinancovanie rozpočtu futbalového klubu. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za     7: Pavol Holeša, Ing. Anna Hudeková,  Ing. Miloš Majerčík, Ing. Tibor 

Mintál,    Mgr.    Anna    Ponechalová,    Mgr.    Magdaléna    Šeligová,   Ing.   Anton   Zvarík                                  

 

C . Ukladá  

  

7/10 – Stavebnému   úradu   preveriť   situáciu   hrozby  vlhnutia južnej steny Domova pokoja  

           z dôvodu vegetácie na susednej parcele. 

                               T: budúce zasadnutie OZ 

                                                                        

7/11 – Stavebnému  úradu zahájiť prípravné práce na realizácii verejného osvetlenia v lokalite  

           nových bytoviek Na prosnisku. 

                               T: budúce zasadnutie OZ 

 

7/12 – Ing. Mintálovi a poriadkovej komisii aktualizovať VZN  č. 1/2008. 

 

                               T: budúce zasadnutie OZ 

 

7/13 – Dopravnej  a  stavebnej  komisii  preveriť  situáciu  s  pozemkami   rodiny  Babjakovej  

           v ulici Do ulice.    

                                             T: budúce zasadnutie OZ 

 

7/14 – Stavebnému  úradu  preveriť  možnosť  inštalácie  meračov   tepla  v bytových domoch 

           Na prosnisku. 

                               T: budúce zasadnutie OZ 

 

 

7/15 – Stavebnej komisii preveriť vykurovanie bytových domoch Na prosnisku. 

 

                               T: budúce zasadnutie OZ 
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D.  Doporučuje: 

 
7/2 – Starostovi  obce   rokovať  s VÚC   o  pridelenie  obvodu  pre  zubnú  ambulanciu v obci    

         a  rokovať  so zdravotnými  poisťovňami  o  možnosti  uzatvorenia   zmluvy  so zubným  

         lekárom. 

 

 

E.  Nesúhlasí: 

 
7/2 – S predajom pozemkov v areáli bývalého družstva, par.č. 1230/209 a parc.č. 1230/213.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
Bod č. 10 – Záver 

 

 

    Starosta  poďakoval  prítomným  poslancom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo o 20. hodine 

a 53 minúte.  

V Tepličke nad Váhom, dňa  03.10. 2012.  

 

 

 

Zapísala:     Jana Lazarová             .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Pavol Holeša                                  .................................................... 

 

                          Mgr. Magdaléna Šeligová              ....................................................                                            

    

                                                   

 

 

 

 

 

       .................................................... 

                               Ing. Viliam Mrázik 

                              starosta obce 


